
FAU Møte 6. November, 2024 
 
Gjester: Trine Tillmann, Norunn Rivedal 
Elevrådet var invitert, men møtte ikke. Rektor var ikke invitert etter eget ønske, siden Trine og Norunn 
møtte.  
Referent:  Jørgen von Tangen
 
7/24 Orientering om gymsal ved Trine Tillmann og Norunn Rivedal.  
Det er en krevende budsjettsituasjon, og barnehager er kostnadsberegnet til 100 millioner per nå. 
Dette ligger 32 millioner over det budsjetterte beløpet. Det ligger 500.000 i budsjettet for 2027 til et 
forprosjekt, med oppstart i 2028. Det er budsjettert 30 millioner.   
 
Mads orienterte om Idrettshallen på Gol: 
På Gol brukte de 1 år i en prosjektgruppe i en prosess som ble ledet av en ekstern konsulent. 
Idrettsrådet, idrettslaget, kommune og skole satt sammen og gikk igjennom hva behovet var. Det var 
mange ønsker utover behovet. Etterhvert hyret de inn en arkitekt. Samtidig så de på hvordan 
spillemidlene kunne maksimeres. Det gis ikke spillemiddelstøtte eller MVA refusjon til kommersielle 
arealer. 
Idretten betaler rundt 1 million i leie til kommunen, og har driftsansvar etter kl 1600 og i helgene. 
Kommunen er ansvarlig for vask og vaktmester. Idrettslaget står for utleie, og får inntekter fra utleien. 
 
8/24 Bråk Bussholdeplass Ulsåk 
Vi anbefaler foreldre som har barn på Ulsåk til å organisere seg imellom 
 
9/24 Bussing for mellomtrinnet etter leksehjelp 
Vi hører med rektor om muligheten for å ha buss etter leksehjelp.   

 
Neste FAU møte 
Gå gjennom VIPPS og sørge for at riktig person ligger inne med riktig VIPPS og konto 

mailto:jorgen@bids.no

